

## RESOLUTIONS ADOPTED WITHOUT REFERENCE TO A COMMITTEE

## RESOLUTIONS ADOPTÉES SANS RENVOI A UNE COMMISSION

**286 (III). Proposals for the adoption of Russian and Chinese as working languages of the General Assembly<sup>1</sup>**

## A

*The General Assembly*

*Decides to postpone the discussion of the introduction of Russian as a working language of the General Assembly.*

*Two hundred and sixth plenary meeting,  
11 May 1949.*

## B

*The General Assembly*

*Decides to postpone the discussion of the introduction of Chinese as a working language of the General Assembly.*

*Two hundred and sixth plenary meeting,  
11 May 1949.*

**287 (III). Question of the disposal of the former Italian colonies***The General Assembly*

*Decides to postpone further consideration of the item "Question of the disposal of the former Italian colonies" until the fourth regular session of the General Assembly.<sup>2</sup>*

*Two hundred and nineteenth plenary meeting,  
18 May 1949.*

<sup>1</sup> No draft resolution was submitted with the report of the Fifth Committee, to which the General Assembly referred these proposals. The above resolutions were proposed, and adopted, during the debate, on the report of the Committee in the General Assembly.

<sup>2</sup> See also resolution 266(III), page 6.

**286 (III). Propositions tendant à l'adoption du russe et du chinois comme langues de travail de l'Assemblée générale<sup>1</sup>**

## A

*L'Assemblée générale*

*Décide d'ajourner la discussion portant sur l'adoption du russe comme langue de travail de l'Assemblée générale.*

*Deux cent sixième séance plénière,  
le 11 mai 1949.*

## B

*L'Assemblée générale*

*Décide d'ajourner la discussion portant sur l'adoption du chinois comme langue de travail de l'Assemblée générale.*

*Deux cent sixième séance plénière,  
le 11 mai 1949.*

**287 (III). Question du sort des anciennes colonies italiennes***L'Assemblée générale*

*Décide de remettre à sa quatrième session ordinaire tout nouvel examen du point de son ordre du jour "Question du sort des anciennes colonies italiennes"<sup>2</sup>.*

*Deux cent dix-neuvième séance plénière,  
le 18 mai 1949.*

<sup>1</sup> Aucun projet de résolution n'avait été soumis dans le rapport de la Cinquième Commission à laquelle l'Assemblée générale avait renvoyé ces propositions. Les résolutions ci-dessus ont été proposées et adoptées au cours des débats qui ont eu lieu à l'Assemblée générale au sujet de ce rapport.

<sup>2</sup> Voir aussi la résolution 266(III), page 6.